
De heer Vendrik (GroenLinks):
Voorzitter. Als dit de toezegging van
de staatssecretaris is, begrijp ik niet
waarom hij aanneming van de motie
ontraadt. Ik begrijp wel dat hij mij en
mijn collega’s niet zomaar kan
toezeggen dat de termijnen verlengd
worden. Ik weet ook dat een tijdpad
is afgesproken. Wij signaleren echter
met de staatssecretaris dat transpa-
rantie in het Doha-proces betekent
dat de nationale parlementen op de
daarvoor geschikte momenten
voldoende tijd moeten hebben om
met de informatie die hun ter
beschikking staat iets te doen. De
staatssecretaris maakt terecht het
probleem groter. Van hem moet ik
namelijk niet alleen met de NGO’s
praten, maar ook met de bedrijven.
Dat doe ik graag. Dit is een
toezegging, maar laat de staatssecre-
taris dan aanneming van de motie
niet ontraden. Laten wij met kracht
en ambitie, zoals het dictum vraagt,
dit probleem in Europa aan de orde
stellen. Nogmaals, niet alleen wij
hebben last van dit probleem, maar
alle Europese lidstaten die zijn
betrokken bij het Doha-proces klagen
over het feit dat transparantie een
mooi woord is, maar dat de praktijk
helaas nog ver achterblijft bij de
gewenste situatie.

Staatssecretaris Wijn: Voorzitter. Nu
wij elkaar toch zo uitgebreid
complimenteren: het doet mij deugt
dat de fractie van GroenLinks ook het
bedrijfsleven voor consultatie wil
benaderen. De heer Vendrik sprak
over andere Europese landen. Veel
Europese landen hebben met elkaar
gemeen dat de Rijn door hun land
stroomt. Het gezegde bij sommige
gevallen is: het is water door de Rijn.
Ik vrees dat het tijdpad bij dit
onderwerp water door de Rijn is. Bij
de bespreking van volgende
onderwerpen zal ik de problematiek
in Europa aan de orde stellen. Dat
betekent dat ik mijn oordeel over de
motie gestand doe. Het signaal heb
ik ontvangen en ik zal het in Europa
bespreken bij de behandeling van
volgende onderwerpen, maar ik kan
nu aan het raamwerk van diverse
WTO-onderwerpen niets meer
veranderen. Voor dat raamwerk zijn
afspraken gemaakt en is bepaald wie
wanneer met wat komt.

De beraadslaging wordt gesloten.
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De voorzitter: Ik stel voor, over de
ingediende motie om kwart voor
twee te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

De vergadering wordt van 12.25 uur
tot 13.45 uur geschorst.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Op verzoek van de
vaste commissies voor Justitie en
voor Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties stel ik voor, de
wens te kennen te geven dat de bij
brief van 11 februari 2003 over-
gelegde ontwerpbesluiten Unie-
verdrag (23490, nr. 260) onder de
punten B3, B4, B5, B9 en B10 de
uitdrukkelijke instemming van deze
Kamer behoeven.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Op verzoek van de
PvdA-fractie benoem ik in de
Gemengde commissie van Toezicht
op de griffie voor de interparlemen-
taire betrekkingen het lid Koenders
tot lid in de bestaande vacature.

Ik stel voor, toestemming te verlenen
tot het houden van een wetgevings-
c.q. notaoverleg met stenografisch
verslag op maandag 24 maart van
11.00 uur tot 18.00 uur van de vaste
commissies voor Sociale Zaken en
Werkgelegenheid en voor Financiën
over:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Coördinatiewet Sociale Verzekering
en andere wetten in verband met
een administratievelastenverlichting
inzake de vaststelling van het
premieloon en het uitkeringsloon
(Wet administratievelastenverlichting
en vereenvoudiging in sociale-
verzekeringswetten) (28219);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Wet op de loonbelasting 1964 in het
kader van de administratievelasten-

verlichting en vereenvoudiging in
socialeverzekeringswetten
(Aansluitingswet Walvis) (28371).

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Samsom.

De heer Samsom (PvdA): Voorzitter.
Op 4 februari spraken wij in het
mondeling vragenuurtje heel kort
over het geld voor de vogelasiel-
opvangcentra, dat daartoe niet vrij
was gemaakt ondanks een amende-
ment van mijn voormalige collega
Bolhuis. De minister van LNV gaf bij
die gelegenheid aan dat het geld niet
was vrijgemaakt omdat er simpelweg
niet om was gevraagd. Toen ik dat
bestreed, zegde hij mij toe een en
ander na te gaan. Inmiddels heb ik
dat laatste zelf ook gedaan. Ik heb
hier voor mij liggen een brief van de
voorzitter van de werkgroep
Vogelasielen, waarin werkelijk een
stuitende gang van zaken op het
ministerie wordt beschreven. Ik
verzoek u dan ook, voorzitter, om
deze brief aan de minister te doen
toekomen en hem te verzoeken om
per ommegaande hierop een reactie
te geven. Zo gaan wij in dit land
namelijk niet met amendementen
om.

De voorzitter: U zoekt een
ingenieuze procedure! Ik stel in ieder
geval voor, dit deel van het
stenogram door te geleiden naar het
kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Slob.

De heer Slob (ChristenUnie):
Voorzitter. Vorige week heb ik samen
met de collega’s Van der Staaij en
Cornielje schriftelijke vragen gesteld
aan de ministers van Justitie,
Binnenlandse Zaken en VROM in
verband met de voorgenomen
stadionbouw in Alkmaar en de
ontwikkelingen daaromtrent. Sinds
gisteren is de zaak in een stroomver-
snelling terechtgekomen, aangezien
het college van burgemeester en
wethouders onverwacht een
bouwvergunning heeft afgegeven.
De zaak dreigt nu te escaleren. De
indieners van de vragen dringen
daarom aan op spoedige beantwoor-
ding.

Wijn
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De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend in het debat
over de hogefluxreactor in
Petten, te weten:
- de motie-Duyvendak c.s. over
onderzoek naar de mogelijkheid van
kernsmelting (25422, nr. 21).

(Zie vergadering van 11 februari
2003.)

De voorzitter: De motie-Duyvendak
c.s. (25422, nr. 21) is in die zin
gewijzigd dat het dictum thans luidt:

Motie

’’verzoekt de regering, er zorg voor
te dragen dat hetzij via het lopende
veiligheidsonderzoek, hetzij via een
apart onderzoek, uiterlijk 1 juni 2003
het risico op een kernsmelting
onderzocht is en dat de Kamer
hierover wordt geı̈nformeerd,’’.

Deze motie is thans voorgesteld door
de leden Duyvendak, Van Velzen, Van
der Ham en Samsom. Naar mij blijkt,
wordt zij voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 26 (25422).
Mevrouw Spies heeft mij gevraagd

om de staatssecretaris van Volkshuis-
vesting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer te vragen of hij zijn
oordeel over de gewijzigde motie
zou willen geven. Het woord is aan
de staatssecretaris.
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Staatssecretaris Van Geel: Voorzit-
ter. Ik ontraad de aanneming van
deze motie, maar als ik de Kamer
een korte toelichting mag geven, kan
dit misschien voor de indieners
reden zijn om de motie niet in
stemming te brengen. Er is gevraagd
om op de kortst mogelijke termijn,
voor 1 juni, een onderzoek te laten
verrichten naar de mogelijkheden
van kernsmelting. Het rapport is als
onderdeel van een veiligheids-
evaluatie over de mogelijke
oplossingen van die kernsmelting
gedeeltelijk eind mei en gedeeltelijk
eind juni gereed. Dat ligt in de orde
van grootte van wat hier gevraagd

wordt. Dat rapport moet dan
uiteraard nog beoordeeld worden.
Het is immers een rapport van de
vergunninghouder en het ministerie
zal dat nog moeten beoordelen. Dat
gaat enige tijd duren, maar niet lang.
Mochten daar aanbevelingen
uitkomen die ertoe leiden dat
aanpassingen aan de centrale
noodzakelijk zijn, dan zijn deze op
zeer korte termijn aan te brengen
tijdens de maandelijkse reguliere
stop van de centrale. Daarom meen
ik een heel eind mee te kunnen met
de strekking van deze motie, maar ik
kan mij niet absoluut laten vastpin-
nen op de (genoemde) datum van
1 juni.
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De heer Duyvendak (GroenLinks):
De minister zegt dat een deel eind
mei gereed zal zijn en een ander deel
eind juni. Een paar weken daarna
volgt een beoordeling door het
ministerie en dan wordt het rapport
publiek. Dat is voor mij reden om de
motie aan te houden.
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De voorzitter: Ik stel voor, de
gewijzigde motie-Duyvendak c.s.
(25422, nr. 26) van de agenda af te
voeren.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend in het debat
over ammoniakbeleid, te weten:
- de motie-Schreijer-Pierik c.s. over
het ammoniakbeleid (28600-XIV, nr.
86).

(Zie vergadering van 10 december
2002.)

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, de VVD, de ChristenUnie,
de SGP en de LPF voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde is het opmaken van
drie voordrachten ter vervulling
van de vacatures van de
voorzitter en twee leden van de
commissie van toezicht betref-
fende de Inlichtingen- en
Veiligheidsdiensten (28797, nrs.
1 t/m 3).

De voorzitter: Ik stel voor om in
afwijking van het Reglement van
orde niet schriftelijk te stemmen en
met toepassing van de regeling
vastgelegd in Kamerstuk 24663, de
voordrachten conform de voorstellen
van de vaste commissie voor
Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties vast te stellen, te weten:
a. voor de vacature van de voorzitter
op de eerste plaats: mevrouw mr. I.P.
Michiels van Kessenich-Hoogendam;
op de tweede plaats: mr. J.J.R.
Bakker;
op de derde plaats: mr. A.J.E.
Havermans;
b. voor de vacature van een lid
op de eerste plaats: mr. C. Fasseur;
op de tweede plaats: mr. J.J.R.
Bakker;
op de derde plaats: mr. T. van
Daalen;
c. voor de tweede vacature van een
lid
op de eerste plaats: P.J. IJzerman;
op de tweede plaats: B.A. Lutken;
op de derde plaats: Generaal Majoor
J.A. van Reijn.

Overeenkomstig het voorstel van de
voorzitter wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- de brief van het Presidium

inzake de tijdelijke commissie
Onderzoek Integratiebeleid
(28689, nr. 4).

De voorzitter: Ik stel voor, overeen-
komstig de voorstellen van het
Presidium te besluiten.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik benoem tot lid van
de tijdelijke commissie mevrouw
Adelmund, de heer Blok, mevrouw
Van Gent, de heer Lazrak, mevrouw
Rambocus en de heer Varela.

Voorzitter
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